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Skolemiljøutvalgsmøte Møtedato: 07.06.22 19:00 – 20:00 

Leder: Lill Jeanett H. Ahmed  Personalrommet Karl Johans Minne skole  

Referent: Asle Kregnes   

Tilstede: Elisabeth K. Aleksandersen,  ledet møte (FAU leder) Theodor Simonsen Foss 
(elevrådsleder), Niklas Aleksandersen (elevrådet) Ina Austrud (underv personale) og Anette Birkeland 
(underv personale) Stefan Lundgren (repr andre ansatte) Julie Wannebo og Asle Kregnes. Rektor.  
Forfall: Lill Jeanette H Ahmed, og Tonje Alvestad  

 
REFERAT SKOLEMILJØUTVALGET 07.06.22 

Sak 24/22 Innkalling godkjent.  

Referat fra forrige møte godkjent 

Sak 25/22 

 

Kort informasjon om skolemiljøsaker.  

- Vi har et lite antall skolemiljøsaker. Det er noen elever som ikke har det trygt, 

og noen ganger fører dette til høyt fravær fra skolen.  

- Skolemiljøsakene kan noen ganger være preget av stygt språkbruk, elever kan 

føle seg trakassert.  

Sak 26/22 

 

Foreldrevandring. Info fra FAU-leder 

- FAU-leder forteller at de har trinnvis foreldrevandring på Tinnheia.  Det er satt 

opp kalender med fordeling av tidspunkt og områder de går.  

- Hun sier at alle som går føler dette er nyttig.  

- Det er viktig at noen følger opp voksne slik at de som skal gå blir litt  

Sak 27/22 Info fra Temakveld om «Delbart». 50 foresatte møtte til det som var en viktig kveld 

med info om deling av bilder digitalt. Man fikk vite om konsekvenser av digitale bilder 

på avveie.  

- Det ble gjennomgått et eget program av FAU-leder som har fått opplegget av 

politiet. Mange foreldre ga gode tilbakemeldinger, samtidig som også flere 

foreldre ga uttrykk for at de hadde både hørt om og hadde registrert om tilfeller 

med deling av bilder.  

- Det er nyttig blir det sagt av de som møter og går foreldrevandring.   

Sak 28/22 Språkbruket mellom elevene (eller i samfunnet)  

- Dette kommer opp stadig vekk i §9a-saker og i samtaler med elever.  

- Hva kan vi gjøre for å bedre språkbruken? Må de ungdom game mindre, eller 

må man bevisstgjøre de som snakker stygt mer?  

- Det ble enighet om at dette kan være et tema ved en anledning til høste.  

Sak 29/22 Eventuelt.  

Ingenting.  

 


